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 : 2023 אישור תקציב .1
 

 הדוח. ציג את מעלי 

 . ₪  9,686,362 -ב מסתכם 2023, תקציב האיגוד לשנת 2023הצעת תקציב לשנת 

 . מבחינת הכנסות וההוצאות תקציב מאוזן

 . המחלקותציג הכנסות לפי  מ

 .יש לנו איזון תקציבי באשכול

 . 2022דוח שאושר ומאוזן לסוף ספטמבר  2022יש עודף של ספטמבר  

 ₪  3,526,000שכר: תקציב 

 . מבקש הסבר. שנה שעברהבהשוואה לבשכר  הנתונים מלמדים שיש גידול  :שמעון

במחלקה לפיתוח   "גלגליל ה"  מנהלת מרכזוצוערות    שתי    שנקלטו לעבודה באשכול.  נן שלוש עובדות חדשות:  ישעלי

  .חברתי

 שמעון: מה התקציב? 

  .וחדשיםחיצוניים  ממקורות  דות מתוקצבותבהעוכל מירב: 

 לחברים בעניין התקציב?   שאלות : יששמעון

 תקציב האיגוד אושר פה אחד.  החלטה:

 

 תאגיד : מציג את העלי

 ₪.  מיליון 60:תקציב  

 .בגלל הצטרפות ירכא₪ מיליון  6שירות פתרון קצה יש גידול בעוד 

 בהנחה שספטמבר מאוזן והוגש תקציב   שאלות לתקציב? :לנקרי  שמעון

 כולם מאשרים -אישור תקציב 

 תאגיד אושר פה אחד. ה תקציב  החלטה:

 

 ? ת התאגידר א מתי נסגו ?מתי נפסיק לדבר על האיגוד והתאגיד ,עבדו   יוסף :לנקרי  שמעון

הדיון צריך להתקיים   . על מנת לסגור את התאגיד, כדאי יהיה שהרשויות תעברנה את מניותיהן לאיגוד:  טואף  אורית

 בתאגיד. 



 
 
 
 
 
 

 

 . בוא נקבל החלטה :דוידוביץ משה

 התאגיד. סגירת לעניין עבודה  אני מבקש שתכין נייר  , יוסף :לנקרי   שמעון

עמדה בעניין האפשרויות להפסקת יגישו נייר    האשכול   יועמ"ש  , הרטלעדי  עו"ד  ו חשבון יוסף עבדו  רואה    החלטה:

 פעילות התאגיד וסגירתו. 

 :7714מימוש תכנית השקעות  .2

 
האיגוד    :שמעון של  קודמת  החלטה   20/9/2022מתאריך  בישיבה  לתוכנית, לפיה    קיבלנו  השייכות  הרשויות  כלל 

אני מזכיר כי ניתנו לפני כן מספר  . 2022הסכמים ומצ'ינג, לכל המאוחר עד לסוף דצמבר נדרשות להעביר חתימה על  

מוותרות על זכותן לשימוש בכספי    העוד נקבע כי במידה ויהיו רשויות שלא ישלימו דרישות אלו, הן למעש  ארכות.

   .ינג’עליהם מצשאין ₪ מיליון  3כרגע יש  התמיכה ולפיכך מועצת האשכול תדון בחלוקת התקציב מחדש. 

 , הנושא עולה כעת לדיון.בחלוף המועד שנקבע מאחר והרשויות לא ניצלו

 . מנגנון חלוקהשנקבע היום : מציע שמואלי אייל

 . לשמוע הערות לפני שתהיה חלוקהאני מבקש : לנקרי   שמעון

לא לכל הרשויות יש את  .עוד הזדמנות, מבין לליבם של כולם, תנו הזדמנות לבדוק את זהלרשויות  : תנו  נאג'ם ראדי

 היכולת. גם לא כל מה שמתאים לרשויות גדולות מתאים לקטנות. גם נציגי האשכול מודעים לקושי.

 .עם כספי התמיכה כמה דברים  : רצינו לעשות עארף חאתם

 ניצלו. כן שמי שלא עומד בקול קורא נפזר את היתרה בין אלו ש 2021קיבלנו החלטה בינואר  :דוידוביץ משה

 . 2022שוב קיבלנו החלטה ואז בדצמבר  2021מבר בדצ

רשויות קטנות פחות  ו  אשכול מורכב מרשויות גדולות וחזקות וגם מקטנות וחלשות יותרה  :הלוי  אלישאלת   סיגל

 . חושבת שכדאי לתת להם עוד זמן ,יודעות לעבוד

 לבסוף את כספי התמיכה. . תוקף ההרשאה הוא קצר ואנחנו נאבד  זמןמספיק שנים היה : שלוש דוידוביץ משה

 מבקש תשובותו ארז  פונה להאם מונו יועצים בשלוש שנים אחרונות,    -אני רוצה תשובות, ביקשתי יועצים   :עווד  פואד

צרכים ממוקדים ביקשתי שייעדו לי סכום לפחים, ארז עשה מאמצים ואמר יש  ישובים קטנים  : לדכוואר  אדגאר

אני רוצה טרקטור חקלאי לעשות   ,ם. ארז אומר אפשר מחפרון עם כףעשה עם אשפתוניאמה אני  .  שאפשר אשפתונים

 . שימושים לפינוי פסולת חקלאית

. מה הבעיה לממן פחי  צריכה להיות כאן גמישות מצד המשרד,  עברנו את העניין הזה עוד בהחלטת ממשלה קודמת

 .אשפה? ולהתאים לי טרקטור והאשכול לא עושה זאת

ונותן רשימה מסוימת וממנה   החליט אחרת  שרו לנו לעשות שיפיטינג. עכשיו המשרד  בשלב ראשון אפ  :דוידוביץ  משה

 לקחת דברים ולמקסם ואם אתה לא רוצה אז תוותר על זה. יש  יש לבחור.

 לא אחזיק דברים שאני לא רוצה. :דכוואר אדגאר

 ני נושאים שונים. דיברתם על ש -לדברים שנאמרו רוצה להתייחס  :אליאס ארז

 . גם יועץ מצלמות וגם למרכזי מחזור ,לגבי היועצים יש הכל .המימוש בפועלאחד הוא אופן 

אנחנו המתנו לקיום ישיבת המועצה הנוכחית כדי להתחיל בתהליך היישום ובהתאמה להחלטה שתתקבל כאן בנושא 

מכרזי רכש זמינים. יתרות התמיכה. עד כה העברנו הסכמים ודרישות תשלום ועבדנו במקביל על בחירת יועצים ו

המטרה היא לצאת לפרויקט מרוכז לכלל הרשויות בתוכנית להצבת מצלמות ובינוי מרכזי מחזור במטרה למקסם 

את כמות הרכש שיבוצע בפועל. החל משבוע הבא נתחיל בהתנעת  תוכנית ההשקעות בהתאם לרשויות שהשלימו את 

 כלל הדרישות.   



 
 
 
 
 
 

 

 

 

 

 ם את זה אבל לא כולם יש להם הכנסות מתעסוקה או תעשייה. יש בעיה, יש רצון לקד:  נג'ם ראדי

יום מה עושים עם  60תוך ביצע את הפעולות כנדרש מי שלא  יום זה מספיק? 60אם אנחנו נקצה עוד : דוידוביץ משה

 היתרה?  

וע עד יש להציג מצינג ולהראות תהליך ביצ משום שתוקף ההרשאה הוא קצר. יום 30ניתן אני מציע ש :לנקרי  שמעון

 . ₪  לשמונה מאות אלף₪ הסכום יכול לרדת משלוש מיליון  ודש ימים מרגע זה.ח

 .יום  30לראות איך בתהליך נכון מנצלים את התקציב תוך  המקצועי    הצוותעם    יחד    ראש רשותכל  מירב תפנה ל

 חלוקת הכסף. האשכול יביא להצעה על מנגנון   ,אם יישאר כסף  .מהתקציב ירדזה  מרביבמידה ויש ניצול 

 מירב: מבקשת כי דנה תהיה חלק מהצוות המקצועי. 

לרשויות שלא ניצלו כדי  האשכול  לית  "תקיים תהליך בין מנכי,  ההנהלהישיבת    קיום    מתאריךיום    30תוך    החלטה:

לית עם "המנכ  ,נשארה יתרה מי שלא שילם מצינגו   יום והיה ובוצע  30חתימה על הסכם תוך    ,תשלום המצינג  לממש

 הזה.  כסףעל מנגנון חלוקת ה יחליטוות המקצועי צוה

 יום מהיום.  30המנגנון צריך להיות מוכן תוך 

 

 מרכז היתרים: .3

הזכייה של האשכול יחד עם אשכול בית הכרם  להקמת משך לישיבת מועצה קודמת בה עדכנו על  בה  :ן שימולב  מירב

כאשר ניהול  האשכול שלנו יהיה האשכול המוביל,    ,לשלוש שנים  מיליון ₪    13במימון של  לתעשייה  מרכז היתרים  

יצירת מרכז מקצועי לקידום היתרים ה  מטרת מרכז היתרים הינ  האשכול שלנו.באחריות  יהיה  וגיוס כ"א    התקציב  

מודל העבודה מבטיח את קיצור לוחות   מהיר ושקוף ובשיתוף פעולה עם הרשויות.ך יעשה באופן  התהלי  .לתעשייה

בכ בחוק   הקבועים  מול 50-60%-  -הזמנים  אל  במרחב  תעשייה  בקידום  ליזמים  תכנונית  ודאות  יצירת  ומאפשר 

 .רגולציה קיימת

שלם:  לנקרי    שמעון צוות  שנ אנח,  יהיה  רוצים  עכוהמרכז  ו  בעזריאלי  מספר יישב  עפ"י  מקומות  מספר  בחנו   ,

 . הנכוןעכו הוא   -ועזריאלי   םקריטריוני

 .יקצר תהליכיםו  זה יחסוך לנו חודשים, ברכה גדולהמרכז היתרים  רואה ב אני  :לנקרי  שמעון

משרד וה למשרד הכלכ אשכול בית הכרם,עם  בשיתוף פעולה מלאהעבודה על מרכז היתרים נעשית : בן שימול מירב

 על עבודה מאומצת. האשכול  תודה רבה לכל צוות בהזדמנות זו רוצה להגיד. הפנים

 ? שנים 3מה קורה אחרי  :דוידוביץ משה

 נבחן אחרת.  ואם לא  ,נמשיך יעבוד טוב אזהמנגנון  אם  :לנקרי  שמעון

משרד הפנים   אשכול בית הכרם,ביום חמישי הקרוב אנחנו יושבים להכין מסמך מדיניות מסודר עם    :  בן שימול  מירב

. בכל מקרה , ויועץ מלווה להקמת המרכזא"כ  ל בתהליך גיוסי חתנ   קרובים  ה חודשים  ה  תשלושבומשרד הכלכלה, ו

 .לית"תחת המנכ תשב/שבייתרים המרכז ה  ת/מנהל  מבחינת המבנה הארגוני

וכן מבקשת   תחת מנכ"לית האשכול  רכז היתריםת למ/ס מנהליולג כ"א  להוציא מכרז    שור המועצהמבקשת את אי

 לצאת למכרז פומבי משותף עם אשכול בית הכרם הגליל ליועץ מלווה להקמת המרכז. 



 
 
 
 
 
 

 

שכל תהליך ההתקשרות  , אני מבקש פיילוט ת  בבחיננמצא  כיוון שהנושא   .רוצה לבקש בקשה אני : דוידוביץ  משה 

כ  מול  עובדים  ו   א"אל  כתוב  ושכיר והעסקת  יהיה  התקשרות  ומצוין  יות  חוזי  עבודה, בו  בחוזים,  הפסקת  מוגדר 

 ומשרד הפנים  והמימון הוא על ידי שנים   שלושפרויקט ל חופשת לידה וכדומה, וכן יצוין  כי זה  ,פיצויים

אני מבקש שנצביע   בחן את הדבר.נבהמשך  וט לשלוש שנים והולכים לפייל   .מקובל מה שמשה הציע  :לנקרי    שמעון 

 על החלטה, האם יש למישהו התנגדות? 

ועבור  לי מחלקת הנדסה שנותנת מענה מלא עבורי  יש  ציבור,  בזבוז כספי  רונן מרלי: אני מתנגד. אני חושב שזה 

 היזמים. 

 :החלטה

  .מרכז היתריםמועצת האשכול מאשרת את היציאה למכרז כ"א לתפקיד מנהל . 1

יציאה למכרז משותף עם איגוד ערים אשכול בית הכרם הגלילי ליועץ מלווה להקמת מרכז   מועצת האשכול מאשרת.2

   .היתרים

 החלטה התקבלה ברוב קולות, מתנגד אחד.

 

 -מטמנת עברון. 4

 הזאת.ביקשתם שאבדוק את הסוגייה אתם פנייה לאשכול ממטמנת עברון ו ההיית: דוידוביץ משה

אוגוסט של   נהדר עד סוף  לנו חוזה  ולחצנו עליהם "מנכ  .לטון  ₪   111יש  ל המטמנה אומר שהם שגו בחוזה היות 

. כדי לסבר את האוזן, מדד ארנונההמחירים לתשומות הבנייה, נקבע מדד  ובמקום לרשום בנושא הצמדה למדד  

ארנונה עלה באחוזים בודדים. השנה הוא תשומות הבנייה עלה בשנתיים האחרונות בעשרות אחוזים ואילו מדד ה

 ₪.   190בלבד. מחיר המחירון בעברון עומד על   1.3%התעדכן בשיעור של 

 . לרשות הכי קטנה לחודש ₪  600, לטון₪  9מבקש מכם תוספת תנועה של 

 ₪ לשנה.  400,000 -תוספת של כ   : לרשות נהריה זהמרלי  רונן

 . יד להם שבאוגוסט נדבראפשר לאשר חלקית ואפשר להג  :דוידוביץ משה

 . מיליון בשנה₪  ₪4 ותשלם   191- הם יכולים באוגוסט להעלות את המחיר ל, אני חושב שכן צריך ללכת לקראתם

 יש להתייחס למספר הרשויות המאוגדות באשכול.   :מרלי   רונן

 . בגלל הכוח שלנו זה המחיר ואין חלופה :לנקרי  שמעון

הוא והפער  לבין רשויות אחרות    בינינוהקיים  עשיתי בדיקה בפער    . אני לא בעד להציע שום דבר    :דוידוביץ  משה

   5%עד    4%להציע  ,  ולנסות לסכםם  אני חשבתי שכן נכון לבוא בדין ודברים אית  .פער  50%ל  20%עשרות אחוזים מ 

 העלאה וזה לא מחצית מעליית מדד הבנייה. 

 .ושווה לקחת גם את זה בחשבון   לחוזה חדש  משא ומתןאיתם באוגוסט נצטרך לעשות 

זה   -אם היום אנחנו יכולים לקבע תעריף לאורך כמה שנים  .שנים קדימה, ארבע  תקדם הסכם לשלוש  :נעמן    גבי

 שווה. 

משהו שיהיה בניגוד עברון אינם רשאים להתחייב על    .לא מסכים להטמנת פסולת ביתית  ס"הגנמשרד    :דוידוביץ  משה

 ו/או לחוק.   לעמדת המשרד

 . הפרדה, הוא ייפתח סביב ספטמבר  ןעברון עושים מתק

נבוא אליהם להידבר על חוזה חדש. יש להם בור אחד נוסף עד שהבור נסגר אפשר להטמין    באוגוסט    בכל מקרה 

 להטמין רק שאריות מיון. יהיה מרגע שייסגר אפשר  ,אשפה ביתית



 
 
 
 
 
 

 

אי אפשר לקחת הבטחה לשום חוזה ,  באוגוסט נגיע למשא ומתן איתם שפותחים אופציה לעוד שנתיים  :שמואלי  אייל

 ארוך טווח. 

סט ונגיע באוגאז אם לא ניתן לקבע היום מתווה מחייב לתקופות נוספות, נשאיר את ההסכם כמות שהוא ו   :מרלי    רונן

להתחייב על תשלום שאינו מתוקצב. אני מקפיד על איזון  . אני אישרתי תקציב בנהריה ואין בכוונתי  משא ומתןל

 תקציבי. 

  ואתה   , אין ספק שיגיע אוגוסט₪ לטון  ₪111 לטון. אתה משלם    190  הוא    ויות אחרותשהמחיר לר  :שלזינגר  דנה

 לסגור ולשמר את המחיר זוהי הצעה מצוינת, אחרת אתה תשלם הרבה יותר. . ם הרבה יותרלתש

בין רשויות האשכול    , הרי לא סתם יש פערים כאלו במחירכוח של מספר רשויות   יר כי אנחנוהשגנו מח   :מרלי    רונן

 . לרשויות אחרות. עם סיום ההסכם הנוכחי, באוגוסט השנה, נגיע שוב ככוח מול המטמנה, למו"מ

התקציבים    :לנקרי  שמעון  שאושר.אושרוברשויות  כל  התקציב  מסגרת  פריצת  מהווה  כרגע  תוספת  אנחנ  .    ו לכן 

 . מאוגוסט תגיד לנו עד מתי הבור יתמלא, ים מה שהתחייבנוממשל

השאלה מה  .  ההישג שלנו הוא הישג עצום  .אני מיצג את האשכול, נתבקשתי לנהל את השיח מולם:דוידוביץ    משה

 מדד הבנייה.ל אחרות צמודים  הסכמים עם רשויותהתעריפים ב כל  יקרה אחרי אוגוסט.

הוא לא אבל במקרה זה  שספק מפסיד עליי,  לחשוב    אני לא אוהב  מדד תשומות הבנייה עלה פלאים.  :שמואלי  אייל

 מפסיד עלינו. 

 . ביותר ךהנמואת   כ מצמידים לשני מדדים וכותבים "בד  :נג'ם ראדי

 . עד אוגוסט מסודרים בהסכם. : בוא נעשה צדק באוגוסטלנקרי  שמעון

ביקש הוא  .  צריך לתת לו עכשיו תשובה  ות אותו זה לפצות אותו באוגוסט.אם לפצ  ,זה כמעט סוף שנה ויש בזה היגיון

 . 4%ומשה הציע לתת לו   9%

 . למצות איתו תהליךיש   מרלי:  רונן

עם מטמנת עברון  על    ייגשו לעשות משא ומתןמרלי וארז אליאס ש רונן דוידוביץ,  הנהלה ממנה את משה ה  החלטה:

   תוספת התשלום והמשך הפעילות עם המטמנה.

 

   -קידום מתקן השבת אנרגיה. 5

ע"י   פסולת עירוניות שאינן ניתנות למחזור, לטפל בשאריות נועד שזהו מתקן מתקן  להשבת אנרגיה  :דוידוביץ משה

אנרגיה.   הפקת  כגון  שונים  שימושים  לעשות  ניתן  יהיה  המתקן  בטיפ זהו  הקמת  יותר בצורה  פסולת  ול  הרבה 

מי שהיה בסיור    בכל מדינות מתקדמות באירופה יש פתרונות של מתקני השבה או מתקנים טרמיים.  .תמשמעותי

המשרד להגנ"ס חותר לפתרונות כאלה בגליל המערבי. הפתרונות בישראל    , בארץ זה לא קיים וחבל.זאת    בהולנד ראה

 שנה מול אירופה.  70טחים הפתוחים והמשרד מנסה להדביק פערים של זה הרס של הסביבה והש פתרונות,אינם  

שוקלים להתקין מתקן  שגם הם    2,000גם מילואות וקומפוסט  כמו כן    ,מתקן כזה  מטמנת עברון מעוניינת להקים

   .ס קיים ישיבה עם המטמנה והם רוצים להקים מתקן כזה" גנה המשרד ל כזה.

חפוזה   החלטה  לקבל  רציתי  נכוניםולכן    לא  הכי  האזורים  את  לבדוק  וכו'  מבחינת    ,יש  למגורים  הצעתי  .קרבה 

סקר עומק לרבות הכנת  ,  ס יתקצב באופן מלא את האשכול עם יועצים"שהאשכול יוביל את זה עם יועצים. משרד הגנ 

 . ותוגש המלצה  סביבתי

 . מאשרים החלטה:

 

 



 
 
 
 
 
 

 

 -ירותסיור לימודי בתחום התי. 6

 . פסולתלתהליך הטיפול ב בן היתר  שבו נחשפנו  אחד בהולנד    , סיורהאשכול עשה שני סיורים לימודיים  :לנקרי  שמעון

 . רשויות 5רק לסיור הצטרפו לצערי כלכלה כחולה. היה סיור מדהים שעל  הלכנו ללמוד    באילת,היה   סיור שני

 . מעשירה את האנשים הפרטיים היא  היום  ,  מיליונים את הרשויותראינו כמה הכלכלה של הים יכולה להעשיר במאות  

והשימושים העתידיים בהם עשויים לשרת את כל   בנהריהמטה אשר ו  לנו יש פוליגונים להשקיע בכלכלה כחולה בעכו

ב  האזור. אילת  את  תקצבה  בדגה₪.מיליון    170-המדינה  נכון  משתמשים  מזון  ובאצות    מבויתת  איך  כתחליפי 

 .תרופות לשלהשבחה ו

שכן לכל עיר/מועצה/כפר יש מה להציע מבחינת   נוגע לכל אחד מאיתנו בעשייה הרשותית,תיירות  תחום המאחר ו

 .כפי שעשינו בסיור בהולנדבנושאי תיירות ליציאה לסיור לימודי רעיון העלה , יתתיירות

לדוגמא   –משמעותית בתחום התיירות    אשר הצליחא גדול  מקום ל אופציה לנסוע ליעד תיירותי, ל   : קיימתמרלי    רונן

שלנו כראשי   לגיבושגם  קשור  כמובן  קפיצה מטורפת בתיירות וזה    כיצד הוא עשה  לנסוע לאזור ולראות  .גאורגיה  

 תיירות. תחום ה   תלמידוגם לצורך   ,רשויות

 ? לפני בחירות או אחרי -זמון : הרעיון מתקבל, השאלה תלנקרי  שמעון

 בואו ניסע ביחד עכשיו לפני הבחירות.  :מרלי  רונן

 ברור שהכל כפוף לתקציב והשתתפות הרשויות.  מי חושב אחרת? :שמעון

 תחום התיירות שיתקיים עוד השנה, עד לחודש אוקטובר. בודי מלסיור לי  יציאה מאשרים   החלטה:

, תבנה יחד תבחר יעד במקום שמשלב אזור שהצליח לפרוץ דרך בתחום התיירות  תבחן יעדים מתאימים,  המנכ"לית

 בהתאם להרשאה תקציבית.  עם הצוות סיור לימודי משמעותי בתחום התיירות

 

 - מנכ"לית עדכוני.7

 חידוש עבודת הוועדות באשכול: א.

  ן נשב כולם יחד להבי.תגרים שיעלו  אב לדון בבעיות וחשו.  לחדש את עבודת הוועדות באשכול מירב: אנו מעוניינים  

 . איך עושים זאת נכון

 

   :אקים חיפה ב.

במעלות תרשיחא, ושתי מסגרות    בהובלה של אורי וחברת אקים נפתח לאחרונה     (21מועדון חברתי 'אפשרי' )עד גיל   

להיפתח  חדשות   גיל  עתידות  )עד  בנהריה  ומעל  21בקרוב  ניתן  21,  הפנאי  יהיה  (.  בתחום  חדשות  מסגרות  להקים 

 והתעסוקה בטווח זמן קצר מאד לכל רשות שמבקשת. 

 

 הקפאת מוקד רואה   ג.

לאיתור, מניעה, טיפול  ותחקור אירועי אלימות, לתת מענים רחבים בכל הטיפול  ון  היה אמ  אשר    פרויקט מוקד רואה 

נמצא נכון לעכשיו  ,    במרחב הציבורי ברשויות המקומיותבאמצעות בקרה ושליטה של מערכת מצלמות      ו'וכפשיעה  

לביטחון   המשרד  להחלטת  אנחנו  פניםבהקפאה  המשרד  נמצאים  .  מול  לחדשו בשיח  נצליח  שביוני  את   מקווה 

 . הפרויקט

 

 



 
 
 
 
 
 

 

 

 

 

 

 התייחסות נוספות: 

 . לעובדי רשויות במרכז צעירים  תבשני מסלולים מדיניות ציבוריפתחנו בנהריה תואר ראשון  ,בשורה קטנה    :מרלי  רונן

אם תרצו שעובדי    יש מלגותושנים    3  במשך  פעם בשבוע  הלימודים מתקיימיםתואר של האוניברסיטה הפתוחה.  

 הסטודנטים יזכו למלגות מתאימות. מבקש לפתוח לכל רשויות האשכול.   קחו חלק.יהרשויות י 

 . האשכול עם נהריהיש לעשות פרסום של  אייל:  

 

 

 

 

 

 הישיבה ננעלה-סיכום הישיבה 

 , הפרוטוקול מאושר

 

 

 

 מנכ"לית  מירב בן שימול,          

 אשכול רשויות גליל מערבי        

 לנקרי, ראש העיר עכו         שמעון                                                              

 ויו"ר אשכול רשויות גליל מערבי                                                       

 

 

                                                                  

         

                                                                                                                                           

  עינת פלאשהפרוטוקול: כותבת 


